

尊敬的华夏爱迪生中文学校家长，

转眼暑假接近尾声，我们学校也开始紧锣密鼓地为2024-2025学年做开学准备。本学年将于2024年9月8日正式开学，欢迎大家又回到中文学校学习！

近期活动

◆ 咨询答疑会: 8/24/2024在罗瑟夫公园，当场注册的学生免除注册费。请家长们转告有需要的家庭！

日期: 2024年8月24日周六上午9-12点 (下雨改成周日8月25日同一时间)

地点: Roosevelt Park (151 Parsonage Rd, Edison, NJ 08837) Open Grove #1(如有变动将另行通知)

详细注册信息 (课程表, 课程介绍, 注册须知, 收费标准) 参见学校网页:

<https://www.hxedison.org/>

下面是2024-2025学年计划，欢迎感兴趣的家庭随时咨询，鼓励孩子多多参与，早做准备，争取更大的进步！

◆ 为提高中文类课程教学效果，学校将大力推广班妈/班爸制度。主要职责是在几个重大活动中协助老师，并加入家长会代表本班家长加强和学校的联系和沟通。班妈/班爸将免除家长值班任务。请感兴趣的家长们联系我们！

◆ 华夏中文类活动包括: 1-3年级朗诵/演讲比赛 (1/2月)、4-9年级演讲比赛 (4/5月)、侨报华夏园地爱迪生分校专刊投稿 (1月)、9年级HSK考试 (3月)、AP中文考试 (5月)

以上活动都有相对应的课程为依托，比如朗诵班，演讲班，高年级中文课。

◆ 华夏文体类活动包括: 田径运动会 (10月)、绘画大赛 (11月)、华夏爱迪生春晚 (2月)、华夏之星 (3月)、智力运动会 (5月)

其中春晚和华夏之星将优先选取班级节目，比如各年级中文班、羽毛球班、舞蹈班。国际象棋课和桥牌课也为我校在智力运动会上取得好成绩立下了汗马功劳！

◆ 另外，我校也将继续参与角逐华夏总校的施贵宝STEM奖学金活动 (华夏毕业生) 以及寻根夏令营 (12-18岁)。

◆ 除了以上校际活动，我校会举办不定期的讲座、公开课、才艺展示、以及各类节日庆祝 (中秋、春节、端午、教师节、父亲节、母亲节)。以上活动将会通过每周校长电邮和华夏爱迪生中文学校校级家长微信群公布，敬请期待！

祝大家暑假愉快，我们新学年见！

校长 李晶

Dear all Huaxia Edison Families,

As summer winds down, we are excited to announce that the new school year will begin on September 8, 2024.

Upcoming events:

◆ Please join us for a registration information session on Saturday, August 24, at Roosevelt Park. Students who register on the spot will have their registration fees waived. Please help spread the word to families who might benefit from this event.

Date and Time: August 24, 2024, 9-12am. (Rain date: same time on Sunday, August 25)

Location: Roosevelt Park (151 Parsonage Rd, Edison, NJ 08837) Open Grove #1

Please refer to the school website for detailed registration information (course information, registration policy, tuition and fees): <https://hxedison.org/>

Below are the planning for 2024-2025 school year. We encourage our parents to inquire about these activities, find out ways to be involved, and prepare early so that students can achieve a more immersive Chinese learning experience.

◆ We encourage parents to let us know if you are interested in becoming class parents for the school year. Class parents will automatically join PTA to help support our school community.

◆ Planned Chinese language activities include speech and debate contests in Chinese, student writings to be published in a dedicated section of a Chinese newspaper, the HSK exam, and AP Chinese preparation.

◆ Cultural activities feature celebrations of Lunar New Year, Mid-Autumn Festival, and Dragon Boat Festival, among others. Other events include track and fields, mental sport, painting competition, and performances. We offer crafts, knitting classes, as well as badminton, dance, bridge, and chess classes to facilitate these activities.

◆ We also facilitate participation in "Chinese Root-Finding" summer camps in China for our students aged 12-18.

Enjoy the rest of the summer, and see you on Sept. 8th!

Jing Li (Principal of Huaxia Edison Chinese School)

Email: principal@hxedison.org